
 

Oblastný futbalový zväz Rimavská Sobota 
         Svätoplukova 22, 979 01 Rimavská Sobota 

      
 
 
 

Zápisnica  
 

z konferencie ObFZ Rimavská Sobota konanej dňa 19.11.2021 o 16:30 hod. v zasadačke MŠK 
Rimavskej Sobote 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice 
 
 
Hostia: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice 
 
 
PROGRAM: 
 

1. Otvorenie 
2. Voľba mandátnej komisie 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Určenie overovateľov zápisnice 
5. Voľba pracovného predsedníctva 
6. Voľba volebnej komisie 
7. Správa predsedu ObFZ Rimavská Sobota pána Mgr. Mariana Petroka 
8. Správa revíznej komisie 
9. Ocenenie zaslúžilého člena Výkonného výboru ObFZ Rimavská Sobota 
10. Voľba kandidátov  
11. Prestávka 
12. Správa predsedu volebnej komisie 
13. Diskusia 
14. Kontrola schválených uznesení 
15. Záver 

 
 
K bodu 1 
 
Prítomných privítal, zasadnutie otvoril o 16:30 hod. a viedol p. Richard Bálint sekretár ObFZ Rimavská 
Sobota.  
Oznámil, že voľby výkonného výboru a predsedov komisií sa uskutočnia podľa platných stanov ObFZ 
Rimavská Sobota. 
Privítal predsedu ObFZ Rimavská Sobota pána Mgr. Mariana Petroka a zástupcov jednotlivých klubov. 
 
Pán Vladimír Parobek informoval konferenciu o účasti delegátov. Konštatoval, že bolo pozvaných 13 
delegátov a podľa prezenčnej listiny je prítomných 10 delegátov s právom hlasov. Preto konštatoval, že 
konferencia je uznášania schopná. 
 
Sekretár ObFZ Rimavská Sobota oboznámil delegátov s programom konferencie. Požiadal prítomných 
o podanie návrhov na doplnenie programu. Nikto nedal návrh na doplnenie programu. Dal hlasovať za 
schválenie programu konferencie. 
 



Hlasovanie: 

Za: 10 Július Kovács, Cyril Halmo, Peter Rukavica, Ján Hyžnaj, Ondrej 

Václavík, Ľubomír Kysel, Ivan Poprocký, Ivan Cerňák, Peter 

Lipták, Tomáš Tóth (Jesenské) 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomní pri hlasovaní: 3 Ondrej Bencső, Elemír Kosztúr, Ján Huťan 

 
Program konferencie bol schválený. 
 
K bodu 2 
 
P. Bálint: 
Za členov mandátnej komisie boli navrhnutí: 

- Vladimír Parobek – predseda komisie 
- Cyril Halmo – člen komisie 
- Tomáš Koóš – člen komisie 

 
O 16:40 sa dostavil pán Ondrej Bencső za FK Mesta Tornaľa a pán Elemír Kosztúr za klub TJ 
Družstevník Kráľ, obidvaja s právom hlasu. 
 
Pán Parobek upresnil počet delegátov s právom hlasu na 12. 
 
P. Bálint dal hlasovať za schválenie členov mandátnej komisie. 
 
Hlasovanie: 

Za: 12 Július Kovács, Cyril Halmo, Peter Rukavica, Ján Hyžnaj, Ondrej 

Václavík, Ľubomír Kysel, Ivan Poprocký, Ivan Cerňák, Peter 

Lipták, Tomáš Tóth (Jesenské), Ondrej Bencső, Elemír Kosztúr 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomný pri hlasovaní: 1 Ján Huťan 

 
 
K bodu 3 
 
P. Bálint predložil návrh na návrhovú komisiu v zložení: 

 Tomáš Tóth (Hajnáčka) – predseda komisie 

 Ján Hyžnaj – člen komisie 

 Ľubomír Kisel – člen komisie 
 
Hlasovanie: 

Za: 12 Július Kovács, Cyril Halmo, Peter Rukavica, Ján Hyžnaj, Ondrej 

Václavík, Ľubomír Kysel, Ivan Poprocký, Ivan Cerňák, Peter 



Lipták, Tomáš Tóth (Jesenské), Ondrej Bencső, Elemír Kosztúr 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomný pri hlasovaní: 1 Ján Huťan 

 
 
K bodu 4 
 
P. Bálint určil za overovateľov zápisnice Ing. Ondreja Václavíka a Adriana Koóša. 
 
Hlasovanie: 

Za: 12 Július Kovács, Cyril Halmo, Peter Rukavica, Ján Hyžnaj, Ondrej 

Václavík, Ľubomír Kysel, Ivan Poprocký, Ivan Cerňák, Peter 

Lipták, Tomáš Tóth (Jesenské), Ondrej Bencső, Elemír Kosztúr 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomný pri hlasovaní: 1 Ján Huťan 

 
K bodu 5 
 
P. Bálint predložil návrh na pracovné predsedníctvo v zložení: 

- Mgr. Marian Petrok 
- Richard Bálint 
- Gejza Tóth 

 
Hlasovanie: 

 
Za: 12 Július Kovács, Cyril Halmo, Peter Rukavica, Ján Hyžnaj, Ondrej 

Václavík, Ľubomír Kysel, Ivan Poprocký, Ivan Cerňák, Peter 

Lipták, Tomáš Tóth (Jesenské), Ondrej Bencső, Elemír Kosztúr 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomný pri hlasovaní: 1 Ján Huťan 

 
K bodu 6 
 
P. Bálint predložil návrh na volebnú komisiu v zložení: 

- Peter Rukavica – predseda komisie 
- Július Kovács – člen komisie 
- Martin Konček – člen komisie 

 
Hlasovanie: 



Za: 12 Július Kovács, Cyril Halmo, Peter Rukavica, Ján Hyžnaj, Ondrej 

Václavík, Ľubomír Kysel, Ivan Poprocký, Ivan Cerňák, Peter 

Lipták, Tomáš Tóth (Jesenské), Ondrej Bencső, Elemír Kosztúr 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomný pri hlasovaní: 1 Ján Huťan 

 
 
K bodu 7 
 
Správa predsedu ObFZ Rimavská Sobota pána Mgr. Mariana Petroka tvorí prílohu č. 3 zápisnice. 
 
 
 
K bodu 8 
 
Správu revíznej komisie z dôvodu karantény hlavnej kontrolórky p. Andrei Dubovickej Šóošikovej 
predniesol pán Bálint. Správa revíznej komisie tvorí prílohu č. 4 tejto zápisnice. 
 
K 31.10.2021 revízna komisia navrhuje návrh rozpočtu ObFZ Rimavská Sobota na rok 2022 schváliť 
v plnom rozsahu. 
 
Hlasovanie: 

Za: 12 Július Kovács, Cyril Halmo, Peter Rukavica, Ján Hyžnaj, Ondrej 

Václavík, Ľubomír Kysel, Ivan Poprocký, Ivan Cerňák, Peter 

Lipták, Tomáš Tóth (Jesenské), Ondrej Bencső, Elemír Kosztúr 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomný pri hlasovaní: 1 Ján Huťan 

 
K bodu 9 
 
P. Bálint: 
Predseda ObFZ Rimavská Sobota pán Mgr. Marian Petrok udeľuje ocenenie dlhoročnému členovi 
Výkonného výboru ObFZ Rimavská Sobota pánovi Gejzovi Tóthovi za dlhoročnú prácu vo VV ObFZ 
Rimavská Sobota a zároveň mu poďakoval za vykonanú prácu. 
 
P. Bálint: 
V minulom období nás opustili viacerí športoví fanúšikovia a preto navrhujem, aby sme si ich uctili 
minútou ticha. 
 
K bodu 10 
 
Pán Rukovica – predseda volebnej komisie uviedol, že komisia dňa 19.11.2021 prevzala kandidátne 
listiny na jednotlivé funkcie. Konštatoval, že kandidátne listiny boli odovzdané včas.  
 



Kandidátne listiny boli odovzdané nasledovne: 
- Predseda ObFZ Rimavská Sobota – Mgr, Marian Petrok 
- Predseda disciplinárnej komisie – Ing. Ľudovít Hrmo 
- Predseda odvolacej komisie – Vladimír Parobek 
- Predseda trénersko-metodickej komisie – Ondrej Bencső 
- Zástupca rozhodcov (predseda Komisie rozhodcov) – Ing. Martin Konček 
- Členovia Výkonného výboru – Adrian Koóš, Ján Hyžnaj, Gejza Tóth, Tomáš Tóth (Hajnáčka) 
 
Delegáti na konferenciu SsFZ v Banskej Bystrici za VV ObFZ Rimavská Sobota: 
- Mgr. Marian Petrok 
- Adrián Koóš 
- Ondrej Bencső 
- Vladimír Parobek (náhradník) 

 
Delegáti na konferenciu SsFZ v Banskej Bystrici za kluby územne prislúchajúce k ObFZ 
Rimavská Sobota: 
- Ing. Ondrej Václavík (za MŚK Rimavská Sobota) 
- Peter Rukavica (za MŠK Tisovec) 
- Ivan Poprocký (za FC 98 Kajnáčka) 
- Alexander Pataki (náhradník) 

 
Navrhol ďalej, aby hlasovanie o jednotlivých kandidátoch bolo verejné. 
 
Hlasovanie: 

Za: 12 Július Kovács, Cyril Halmo, Peter Rukavica, Ján Hyžnaj, Ondrej 

Václavík, Ľubomír Kysel, Ivan Poprocký, Ivan Cerňák, Peter 

Lipták, Tomáš Tóth (Jesenské), Ondrej Bencső, Elemír Kosztúr 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomný pri hlasovaní: 1 Ján Huťan 

 
 
Následne pristúpil k hlasovaniu na jednotlivé funkcie: 
 

1. Predseda ObFZ Rimavská Sobota – Mgr. Marian Petrok 
 
Hlasovanie: 

Za: 12 Július Kovács, Cyril Halmo, Peter Rukavica, Ján Hyžnaj, Ondrej 

Václavík, Ľubomír Kysel, Ivan Poprocký, Ivan Cerňák, Peter 

Lipták, Tomáš Tóth (Jesenské), Ondrej Bencső, Elemír Kosztúr 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomný pri hlasovaní: 1 Ján Huťan 

 
2. Predseda disciplinárnej komisie – Ing. Ľudovít Hrmo 

 



Hlasovanie: 

Za: 12 Július Kovács, Cyril Halmo, Peter Rukavica, Ján Hyžnaj, Ondrej 

Václavík, Ľubomír Kysel, Ivan Poprocký, Ivan Cerňák, Peter 

Lipták, Tomáš Tóth (Jesenské), Ondrej Bencső, Elemír Kosztúr 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomný pri hlasovaní: 1 Ján Huťan 

 
 

3. Predseda odvolacej komisie – Vladimír Parobek 
 
Hlasovanie: 

Za: 12 Július Kovács, Cyril Halmo, Peter Rukavica, Ján Hyžnaj, Ondrej 

Václavík, Ľubomír Kysel, Ivan Poprocký, Ivan Cerňák, Peter 

Lipták, Tomáš Tóth (Jesenské), Ondrej Bencső, Elemír Kosztúr 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomný pri hlasovaní: 1 Ján Huťan 

 
 
 
 
 
 

4. Predseda trénersko-metodickej komisie – Ondrej Bencső 
 
Hlasovanie: 

Za: 11 Július Kovács, Cyril Halmo, Peter Rukavica, Ján Hyžnaj, Ondrej 

Václavík, Ľubomír Kysel, Ivan Poprocký, Ivan Cerňák, Peter 

Lipták, Tomáš Tóth (Jesenské), Elemír Kosztúr 

Proti: -  

Zdržal sa: 1 Ondrej Bencső 

Nehlasovali: -  

Neprítomný pri hlasovaní: 1 Ján Huťan 

 
5. Členovia výkonného výboru ObFZ Rimavská Sobota: 
- Adrián Koóš 
- Ján Hyžnaj 
- Gejza Tóth 
- Tomáš Tóth (Hajnáčka) 

 
Hlasovanie: 



Za: 12 Július Kovács, Cyril Halmo, Peter Rukavica, Ján Hyžnaj, Ondrej 

Václavík, Ľubomír Kysel, Ivan Poprocký, Ivan Cerňák, Peter 

Lipták, Tomáš Tóth (Jesenské), Ondrej Bencső, Elemír Kosztúr 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomný pri hlasovaní: 1 Ján Huťan 

 
6. Delegáti na konferenciu SsFZ v Banskej Bystrici 
- Mgr. Marian Petrok 
- Adrián Koóš 
- Ondrej Bencső 

(všetci za Výkonný výbor ObFZ Rimavská Sobota) 
- Vladimír Parobek - náhradník 

 
- Ing. Ondrej Václavík 
- Peter Rukavica 
- Ivan Poprocký 

(za kluby ObFZ Rimavská Sobota) 
- Alexander Pataki (náhradník) 

 
 

Hlasovanie: 

Za: 12 Július Kovács, Cyril Halmo, Peter Rukavica, Ján Hyžnaj, Ondrej 

Václavík, Ľubomír Kysel, Ivan Poprocký, Ivan Cerňák, Peter 

Lipták, Tomáš Tóth (Jesenské), Ondrej Bencső, Elemír Kosztúr 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomný pri hlasovaní: 1 Ján Huťan 

 
 
 
 

7. Zástupca rozhodcov (predseda Komisie rozhodcov) – Ing. Martin Konček 
 
Hlasovanie: 

Za: 12 Július Kovács, Cyril Halmo, Peter Rukavica, Ján Hyžnaj, Ondrej 

Václavík, Ľubomír Kysel, Ivan Poprocký, Ivan Cerňák, Peter 

Lipták, Tomáš Tóth (Jesenské), Ondrej Bencső, Elemír Kosztúr 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomný pri hlasovaní: 1 Ján Huťan 



 
Novozvolený predseda ObFZ p. Mgr. Marian Petrok poďakoval za hlasovanie. Uviedol, že voľba členov 
konferencie SsFZ je dôležitá vec. Týmto sme chceli dať priestor mladým ľuďom, zároveň uviedol, že 
všetkým zvoleným predstaviteľom drží palce a sľúbil pomoc všetkým klubom. 
 
K bodu 11 
 
Pán Bálint o 17:15 hod. vyhlásil prestávku. 
 
O 17:32 hod. sa pokračovala konferencia ObFZ Rimavská Sobota. 
 
K bodu 12 
 
Predseda volebnej komisie pán Rukavica uviedol, že na konferencii sa zúčastnilo celkom 12 delegátov 
s právom hlasu z celkového počtu 13. 
Ďalej uviedol, že voľby prebehli podľa volebného poriadku a sú platné. 
 
K bodu 13 
 
Do diskusie sa ako prvý prihlásil pán Poprocký za FC 98 Hajnáčka. Uviedol: 

- Spolupráca s ObFZ Rimavská Sobota a so sekretárom ObFZ je dobrá, 
- Zároveň poďakoval za túto spoluprácu, 
- Sekretár rieši všetky veci promptne a to aj v sobotu, nedeľu. 

 
Predseda ObFZ p. Mgr. Marian Petrok: 

- Mal som stretnutie s prezidentom SFZ, na ktorom okrem iného ma informoval o: 
o podpore amatérskeho futbalu, 
o Pridelení finančných prostriedkov aj na jednotlivé ObFZ a aj na SsFZ, 
o budúcich výzvach či už na rozvoj futbalu, alebo infraštruktúry, podmienkou bude práca 

s mládežou, 
o podpore v rokoch 2022 až 2026 na infraštruktúru v sume cca. 45 miliónov a to pre kluby 

súťažiacich III. lige a nižšie. 
P. Poprocký: 

- sú tlaky, aby projekty neboli vypísané so spoluúčasťou až 20-30 %. Túto našu požiadavku treba 
preniesť na vyššie orgány v rámci SsFZ alebo SFZ. 

 
Predseda ObFZ p. Mgr. Marian Petrok: 

- upozornil na fond na podporu športu, z ktorého tiež je možné čerpať finančné prostriedky. 
- Požiadal o spätnú informáciu, či webová stránka ObFZ je prehľadná. 
- Informoval, že stránka futbalnet.sk je neprehľadná, ale budú pracovať na jej zlepšení. 

 
Ondrej Václavík – konateľ MŠK Rimavská Sobota: 

- Uviedol, že na spolufinancovanie budov potrebovali spoluúčasť až 60 %, pričom ministerstvo 
dalo 80 tisíc eur. 

- V Rimavskej Sobote mala byť vybudovaná futbalová akadémia za 4,5 milióna eur, ale nenašlo 
sa pochopenie. 

- Na infraštruktúru teraz SFZ ponúka 750 tisíc eur, ale je tam spoluúčasť minimálne 500 tisíc eur, 
návrh neprešiel. 

- Chceli podať aj ďalší projekt na obnovenie umelej trávy, ale MŠK Rimavská Sobota sa ani 
nemohla zúčastniť. Poslanci mesta odsúhlasili 240 tisíc eur s podmienkou, že aj MŠK prispeje 
nejakou sumou. Nakoniec v spolupráci s ObFZ Rimavská Sobota získali sumu 100 tisíc eur od 
SFZ. 

- Uviedol, že rozpočet MŠK je 270 tisíc eur, pričom majú 14 mužstiev a mesto klub dotuje sumou 
170 tisíc eur. 



- Nebráni spolupráci na využívanie umelej trávy aj ObFZ resp. ostatnými klubmi, len treba 
zaplatiť aj náklady na elektriku, kúrenie, vodu a pod.  

 
Pán Bálint týmto uzavrel diskusiu.  
 
K bodu 13 
Následne požiadal pána Tomáša Tótha (Hajnáčka), aby predniesol uznesenie, ktoré je prílohou tejto 
zápisnice (príloha č. 5): 
 
Hlasovanie: 

Za: 12 Július Kovács, Cyril Halmo, Peter Rukavica, Ján Hyžnaj, Ondrej 

Václavík, Ľubomír Kysel, Ivan Poprocký, Ivan Cerňák, Peter 

Lipták, Tomáš Tóth (Jesenské), Ondrej Bencső, Elemír Kosztúr 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomný pri hlasovaní: 1 Ján Huťan 

 
 
Vzhľadom k tomu, že všetky body programu boli vyčerpané, p. Bálint poďakoval prítomným za účasť 
a konferenciu ObFZ Rimavská Sobota o 18:15 hod. ukončil. 
 
 
 
V Rimavskej Sobote, dňa 19.11.2021 

 

 

 

 

Overovatelia:  

                               ....................................................  

Ing. Ondrej Václavík    ........................................ 

                                    Mgr. Marian Petrok. 

Adrian Koóš                 ........................................                Predseda ObFZ Rimavská Sobota 


